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MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 24/2020 
Aika: 26.11. klo 18.00 
Paikka: Zoom-etäkokous https://aalto.zoom.us/j/61205602669 
 
Paikalla: 
Lotta Kuisma 
Katariina Kasvinen 
Laura Mörsky 
Ella Ryhänen 
Aku Staff 
Eero Hyytinen, saapui kohdassa 5. 
Markus Rauhanen 
Ida Rouhiainen 
Onni Nurkka 
Lotta Sirkemaa 
Karolina Itäinen 
Elli Happonen 
Jesper Winogradow 
Juho Pelkonen 
Maija Mäkiniemelä 
Tuuli Inkinen 
Viola Palolahti 
Pinja Salo, saapui kohdassa 7. 

Poissa: 
Tommi Alajoki 
 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Avattiin kokous ajassa 18.01. 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
Myönnettiin puhe- ja läsnäolo-oikeudet Elli Happoselle, Jesper Winogradowille, Juho 
Pelkoselle, Maija Mäkiniemelälle, Tuuli Inkiselle, Viola Palolahdelle ja Pinja Salolle. 

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
Hyväksyttiin esityslista työjärjestykseksi. 

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
Esitys: Hyväksytään kokouksen 23/2020 pöytäkirja ja vaalikokouksen pöytäkirja. 
Päätös: Ei hyväksytty. 

https://aalto.zoom.us/j/61205602669
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6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT  
Esitys: Valitaan Eero Hyytinen ja Markus Rauhanen kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN JA HALLITUSKUULUMISTEN KIRJOITTAMINEN 
Esitys: Valitaan Katariina kirjoittamaan kokouksen päätöksistä tiivistetysti ja kertomaan 
hallituksen kuulumisista. Tiivistelmä julkaistaan tg:n tiedotuskanavalla kokouksen jälkeen. 
Hallituksen kuulumisia kirjoittaa tällä viikolla Lotta S. Kuulumisten pitää olla tiedottajalla 
sunnuntaina ja ne julkaistaan seuraavassa viikkotiedotteessa. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

8. ILMOITUSASIAT 
Onni: MKH21 on pitänyt ensimmäisen leikkikokouksen. 
Karolina: Saatiin AYY:ltä tukea 1050€. Se on isompi kuin viime vuonna. 
Lotta K.: AYY:n yhdistyskoulutuksista on tullut tietoa. 
Eero: Tilojen henkilörajoituksia on taas tiukennettu. 

9. KUULUMISKIERROS 
Katariina: Hyvää. Pelkään, etten pääse kohta kirjastolle niin sitten muuttuu elämä hankalaksi. 
Ida: Työläs viikko on ollut. Olen tehnyt “kevyttä” viikkoa ja joulukalenteri ensi viikolla. 
Pinja: Toinen kokous putkeen menossa. 
Jesper: Ihan hyvää, ollaan alettu järkkäilee kyykkää ensi vuodelle. 
Karolina: Ihan hyvää. Sähläsin kandin kanssa, mutta se on pilkkuvirheiden korjaamista vaille 
valmis. Löysin glögiä. 
Maija: Hyvää, perheeni lähetti minulle joulukalenterin ja kahden viikon päästä Jyväskylään 
lomailemaan. 
Viola: Tässä näpyttelen uusia tg-ryhmiä tulille. 100 push upin challenge tänään tulilla. 
Elli: Olen tehnyt pizzataikinaa ja kohta pizzaa. Hyvää. 
Ella: Kahden psykoosin keskittymä tulilla. Seiskasta aamulta ollut koneella ja joulupaniikki 
alkaa myös iskeä. Eiköhän tämä tästä. 
Markus: Ihan mukavasti. Syön kana-avokadopastaa. Oli kivaa kokoustaa mkh21 kanssa 
leikisti.  
Lotta K.: Olen joulukoristellut kämppää ja olen joulutunnelmissa. Joulutähti ikkunassa ja 
joulupingviini ulkona parvekkeella. 
Laura: Ihan hyvää, on ollut chilli päivä ja olen tehnyt killan joulukalenteria. 
Juho: Ihan hyvää. Olen Heinolassa bussissa. Ei kummempia. 
Tuuli: Ihan hyvää. Oli kiva leikkikokous ja pitäisi laittaa tiskit koneeseen. 
Lotta S.: Ihan hyvää. Olen tehnyt Geetä ja alkaa pikkuhiljaa valmistua. Henkisesti lomalla. 
Eero: Ihan hyvää, mietin pitäisikö sijoittaa uuteen tietokoneeseen. 
Aku: hMM, MÄ ON TÄÄLLÄ YKSIN HUUDELU XD Karanteeni loppuu, harmi etten päässy 
muuminäyttelyyn. 
Onni: Ei ole kerrottavaa. Leikkikokous oli ja oli ihan kivaa. Teen tulevaisuusfoorumin 
viikkotehtävää, hankalaa. Ens viikolla kertaamaan. 

10. RAHA-ASIAT 
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10.1. Hyväksyttävät korvaustositteet 
Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi: 

 

Päätös: Hyväksyttiin Idan ja Henrin korvaustositteet. Päätettiin maksaa Katariinalle 
75€ korvaus. 

10.2. Hyväksyttävät laskut 
Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 

 

Päätös: Ei ole. 

10.3. Hyväksyttävät maksut killan tililtä 

Esitys: Hyväksytään seuraavat maksut killan tililtä  

 

Päätös: Ei ole. 

10.4. Uudet jäsenet 
Esitys: Hyväksytään seuraavat henkilöt killan jäseniksi: 
Päätös: Ei ole. 
 

11. OPINTOASIAINPÄÄLLIKÖN TERVEHDYS 
Esitys: Tuodaan tiedoksi, että Mirka Jalonen on palannut perhevapailta hoitamaan ENGin 
opintoasioita. Hän lähestyi meitä kysyen killan mielipidettä siitä, onko opiskelijayhdistyksissä 
sukupuolisyrjintää. Lisäksi hän haluaisi kuulla kiltojen tilannekuvaa poikkeusaikaan. 
Keskustellaan asiasta. 
Päätös: Voisimme vastata hänelle, ettemme ole kokeneet, että yhdistyksissä olisi 

Saaja Selite Summa 

Ida Rouhiainen Hallitusvirkistys juoma 4,24 

Henri Heilala Geometreksen lunastus postista 4,75 

Katariina Kasvinen Adobe CC historiikin taittoon 150 

Saaja Selite Summa 

   

   

   

Saaja Selite Summa 
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sukupuolisyrjintää. Lisäksi voisimme mainita vetoomuksesta, jonka opiskelijat dekaanille 
lähettivät. Vastataan viestiin. Ella ja Kuisma hoitaa. 

12. PALAUTELAATIKKO 

12.1. Liikuntatoiminta 
Esitys: Käydään läpi saapunut palaute (liite 1): 
Päätös: Saat 1.12. alkaen liikuntakalenterin. Kiva, että on tykätty toiminnasta. 

12.2. Fuksien tutustumistapahtumat 
Esitys: Käydään läpi saapunut palaute (liite 1): 
Päätös: Käsitellään tulevissa tapahtumissa lisää. Kiitos palautteesta. 

12.3. Habbokiltakahvit 
Esitys: Käydään läpi saapunut palaute (liite 1): 
Päätös: Kokousväessäkin oli paljon habboilijoita, mutta valitettavasti ei akuuttia 
innostusta järjestämiseen. Vinkattiin ensi vuoden hallitukselle. 

13. KÄYNNISSÄ OLEVIEN PROJEKTIEN TILANNE 

13.1. Historiikki 
Esitys: Käydään läpi projektin tilanne: Ensi viikolla taas kokoustetaan ja tämän 
vuoden puolella olisi tavoitteena saada myös taitto valmiiksi. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

13.2. Nettisivujen päivitys 
Esitys: Käydään läpi projektin tilanne: Ei tietoa. 
Päätös: Katsotaan vielä tämän vuoden tavoitteet ja laaditaan myös sivujen suhteen 
testamenttia ensi vuotta varten. 

13.3. Vaihtofoorumi 
Esitys: Käydään läpi projektin tilanne: Ei uutta tietoa. Odottaa vientiä nettisivuille. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

13.4. Killan merch 
Esitys: Tuodaan esille huppareiden jakamisen tilanne: Viime viikolla jakamattomia 
huppareita jaettu. Edelleen ehkä kuusi hupparia jakamatta, mutta jaosta on sovittu 
muidenkin kanssa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

13.5. Toimarihärpäke 
Esitys: Käydään läpi toimarisukkien hankkimisen tilanne: Mi-sukalle lähetetty 
toimareilta kerätyt sukkien koot ja määrät. Ei vastausta tullut tämän jälkeen. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

14. JAOSTOKIERROS 

14.1. Fuksijaosto 
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14.1.1. Fuksien haalarihärpäkkeet 
Esitys: tällä hetkellä rahaa varattuna 100€, mutta fukseja on enemmän, kuin 
mille summa oli laskettu. Voidaanko nostaa summaa 180€? 
Päätös: Hyväksyttiin budjetin muutos. 

14.2. Ohjelmajaosto 

14.2.1. Masterchef IE 
Esitys: EngiJengi voitti!!! 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

14.3. Opintojaosto 

14.3.1. Hallopedhaun tilanne 
Esitys: ENG:llä viisi keskeistä toimielintä, joissa killan edustus. Näistä 
kolmeen on rekrytty kaikki jäsenet, maisteriohry vielä vaiheessa sekä yksi 
varajäsen laaturyhmään. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

14.4. Sisäjaosto 

14.5. Ulkojaosto 

14.5.1. Liikuntajoulukalenteri 
Esitys: Alkaa 1.12. Joka päivälle erillinen liikuntatutorien tekemä 
liikuntahaaste. Lauran kanssa luodaan killan sivuille lomake millä voi ilmoittaa 
suorittaneensa haasteen. Viikon aikana jokaisesta suoritetusta haasteesta 
saa lipukkeen sunnuntain (tai viimeisellä viikolla jouluaaton) arvontaan, jossa 
voittaja saa tuotepalkintoja MML:lta ja liikuntavälineitä. videot liikkeistä 
laitetaan päivittäin samaan aikaan killan instagramiin sekä kalenterille 
luotavalle omalle tg kanavalle. 
Päätös: Arvontaan saa osallistua vain killan jäsenet. Merkittiin tiedoksi. 

14.6. Viestintäjaosto 

15. MENNEET TAPAHTUMAT 

15.1. MKH & IK Raati virkistäytyminen 14.11. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman kulku: Oli mukavaa opetella valmistamaan 
drinkkejä, opimme varmasti kaikki uutta. Kiva, kun olitte mukana. :) 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

15.2. Hallituksen pikkujoulut 17.11. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman kulku: Hallitus kävi brunssilla, mikä oli kivaa. Myös 
joulupukki vieraili, eikä suu jäänyt kuivaksi. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 



 
 
MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 6/9 
Aalto-yliopisto 24/2020 
Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja 
 
 
 

15.3. Kiltanuotio 18.11. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman kulku: Kiltanuotiolle osallistui noin 30 ihmistä, jotka 
jaettiin kahdelle eri nuotiopaikalle. Vaikutti siltä, että osallistujat viihtyivät, vaikka satoi. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

15.4. Yritysilta 19.11. 
Esitys: Ida Rouhiainen kertoo tapahtuman kulun: Tapahtuma meni hyvin! Tuli hyvää 
palautetta osallistujilta ja yrityksiltä. Osallistujia linjoilla reilu 30 koko tapahtuman ajan, 
mikä oli positiivinen yllätys. Erityisesti fuksit oli hyvin edustettuna. Teknisiltä 
ongelmilta vältyttiin myös. Toimiva konsepti, jos koronatilanne jatkuu.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

15.5. Toimarien virkistäytyminen 20.11. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman kulku: paikalla oli noin 15 ihmistä, oli ihan kivaa. 
Toimarit tiesi aika hyvin hallituslaisten syvimpiä salaisuuksia ja äänestettiin palkintoja. 
Minuuttikalja myös oli, lähetys jatkui klo 1 asti kunnes järjestäjät tajusivat juttujen 
tason laskeneen huomattavasti ja vetivät pillit pussiin. Tässä kohtaa oli vielä about 2 
toimaria linjoilla ja muutama lähetyskeskuksessa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

15.6. Muuminäyttely 25.11. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman kulku: Oli sympaattista päästä sukeltamaan 
muumien mielenmaisemaan. 19 osallistujaa ja low effort järjestää, lasku pitäisi tulla 
perässä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

16. TULEVAT TAPAHTUMAT 

16.1. Haalarigaala ja mittarikierros 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman suunnittelun tilanne: Kaksi viikkoa odoteltu 
viimeisistä viimeisintä haalariversiota, muttei olla saatu. Muistuteltu on, mutta 
lopullisia kuvia ei olla vielä saatu, joten tuo lopullinen saapumispäivämäärä on 
hieman kyssäri. Yrityksille pitää myös lähettää kuvat sponssipaikoista. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

16.2. Fuksien minitapahtumia 
Esitys: ISOjen kanssa suunnitteilla minitapahtumia fukseille. Fukseilta ollaan kyselty 
toiveita tapahtumista. Vaihtoehtoina oli myös livetapahtumia, mutta viitsiikö 
sisätapahtumia järjestää vai pidättäydytäänkö ulkona ja etänä? Fukseilla kannatusta 
saivat keilailu-, sauna- ja peli-illat. 
Päätös: Päätettiin, ettei tässä tilanteessa lähdetä järjestämään livetapahtumia, ellei 
suurta positiivista muutosta tapahdu. Etäsettiä siis tulossa! 

16.3. Heureka-vierailu 3.12. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman suunnittelun tilanne: Ilmo täynnä.  
Päätös: Päätettiin perua tapahtuma, ja toivotaan, että saataisiin tämä ensi vuodelle. 
Aku laittaa ilmottautuneille viestin peruuttamisesta. 



 
 
MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 7/9 
Aalto-yliopisto 24/2020 
Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja 
 
 
 

16.4. Hallitusvaihto 9.12. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman suunnittelun tilanne: Ollaan suunniteltu tapahtumaa, 
ainakin etäperehdytystä varmasti tiedossa, muu jääköön jännitykseksi. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

16.5. Killan pikkujoulut 11.12. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman suunnittelun tilanne: Ei olla vielä suunniteltu, mutta 
pitäisi. Tällä viikolla suunnittelut tulille. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

16.6. Kyykän MM-kisat 13.2. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman suunnittelun tilanne: Make ja Jeppe 
yhteisjärkkäämässä. Tällä hetkellä suunnitteilla yhteisreissu TIK ja Inkubion kanssa. 
Todennäköisesti ennakkovarauksella 10 paikkaa yleiseen sarjaan somejulkaisua 
vastaan. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

16.7. Fuksien oma tapahtumatoimikunta  
Esitys: Aku unohtanut perustaa. Laitetaan pystyyn heti pian! Aku varaa viikonloppuna 
tiloja käyttöön tammi-helmikuun vaihteesta. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

17. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
Katsu: Jätetäänkö siis ansionmerkkijako ensi vuoden hallituslaisten vastuulle? Koneella on 
esim. nyt lauantaina etäansiomerkkijako. - Päätettiin jättää ensi vuodelle. 
Kuisma: AK järkkää wähäwähäjoulun ja sinne voi laittaa tervehdystä. Haluaako joku? 
Innokkaita etsitään, 30. päivä pitää lähettää. Ei oo pakko, mut jos haluu. 
Markus: Meillä olisi myös tulossa toimarivirkistys keilailu+ruokailu, mitäs kilta tähän sanoo? - 
Ei, mieluummin voisi siirtää ensi vuodelle. 
Onni: Myös apuIE virkistys olisi tulossa, mutta tilanne on nyt on tämä.  
→ Päädyttiin siihen, ettei järjestetä toimarivirkistyksiä, mutta ne voi siirtää ensi vuodelle, 
mikäli ensi vuoden hallitus päättää budjetoida. 
Karolina: Vuoden loppu alkaa uhkaavasti lähestyä, laittakaa mahdollisimman pian, mikäli teillä 
on jotain laskutettavaa killalta. 

18. SEURAAVA KOKOUS 
Ensi viikon torstaina 3.12. klo 17.30. 

19. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Päätettiin kokous ajassa 19.15. 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi, 
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_________________________ __________________________ 

Lotta Kuisma Katariina Kasvinen 

Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja 
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LIITTEET 

Liite 1: Palautteet 

Mato Mittari 19.11. 
Moi! Keväällä järjestetty killan kuntohaaste sekä syksyn alussa pidetyt mittarilenkit olivat mukavaa 
matalakynnyksistä toimintaa, jotka lisäsivät hyvinvointia sekä lisäksi jossain määrin myös kiltalaisten 
yhteisöllisyyttä. Olisi kiva jos tällaista suht säännöllistä liikuntatoimintaa järjestettäisiin jossain 
muodossa myös talvikaudella. 

Anonyymi 20.11. 
Moikka. Olisi kiva, jos meille fukseille järjestettäisiin enemmän tapahtumia, joissa pääsisi tutustumaan 
muihin fukseihin. Oli se sitten livenä tai etänä. 

Anonyymi 22.11. 
Voisiko kiltiskahvit järjestää Habossa :) 


